

Financial Offer: Implementation of Septic Tank in Al-Hol Camp in Northeast SYRIA

العرض المالي: تنفيذ خزان الصرف الصحي في مخيم الهول شمال شرق سوريا

#	Items Description	الوحدة	الكمية	سعر الوحدة بالدولار الامريكى	السعر الاجمالي بالدولار الامريكى
		Unit	Qty	Unit Price (USD)	Total Price (USD)
1	<p>Implementation the septic tank: 1- digging the septic tank diam 220cmx220cm depth 250 cm 2- renfercement concrete beam 20cm*30 cm around and under concrete cover ,by lower and upper iron 3 diameter 12 mm with bracelets diameter 8 mm every 15 cm (rate cement 350kg/m3)" 3- Execution of a prefabricated reinforced concrete ceiling consisting of 3 tiles with dimensions of 300 cm x 100 cm and thickness of 20 cm using two layers of iron, lower and upper, in both directions, a diameter of 12 mm every 10 cm, and the cement ratio is 350 kg / m3. It is installed above the circumferential concrete beam mentioned above, and a hole must be made in one of the concrete slabs with dimensions of 30 cm * 30 cm with a cover of metal sheet and work is done according to the instructions of the site engineer</p> <p>تنفيذ جورة فنية للصرف الصحي: 1- حفر جورة الصرف الصحي بابعاد 220 سم x 220 سم عمق 250 سم - 2- جسر من الخرسانة المسلحة ابعاده 20 سم * 30 سم حول وتحت الغطاء الخرساني بواسطة حديد " سفلي وعلوي 3 قطر 12 مم مع أساور قطرها 8 مم كل 15 سم (معدل الاسمنت 350 كجم / م 3) 3- تنفيذ سقف خرساني مسلح مسبق الصنع مكون من 3 بلاطات بأبعاد 300 سم x 100 سم وسماكة 20 سم بطبقتين من الحديد ، سفلي وعلوي بالاتجاهين بقطر 12 مم كل 10 سم ، و نسبة الأسمنت 350 كجم / م 3 . يركب فوق العارضة الخرسانية المحيطة المذكورة اعلاه ويجب عمل ثقب في احد البلاطات الخرسانية بأبعاد 30 سم * 30 سم مع غطاء من الصاج المعدني ويتم العمل حسب تعليمات مهندس الموقع</p>	NO	1		
Grand Total in USD					

NOTE:

1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
3. The price must include the delivery of materials and complete process to Al-Hol Camp.
4. The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to distribute as per the locations/quantity required.
5. Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).
6. The company must submit approved site visit form and to be added to bid documents.

ملاحظة:

1. منظمنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
2. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، ويمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
3. السعر يجب ان يتضمن توصيل المواد في مخيم الهول
4. الأسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و توزيع للمواقع المطلوبة.
5. أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو منشأ او انتاج من (اليران وليبيا وكوبا وشمال كوريا) غير مقبولة وبناء عليها سيتم رفض العرض المقدم.
6. يجب على الشركة تقديم استمارة زيارة الموقع موقعة ومعتمدة من قبل المهندس المشرف للمنظمة و يجب ارفاقها مع مستندات العطاء المقدم.

Name of Signatory:.....

Title of Signatory:.....

Name of Bidder:.....

Signature & stamp:

Date of Signing:.....